
Referat fra Årsmøte i Stjørna Heimbygdslag 10.april 2019. 

20 stemmeberettigede. 

Eilif ønsket velkommen og gjennomgikk sakslista.  

Det var ingen anmerkninger til innkallingen. 

a) Valg av møteleder og sekretær. 

 Eilif ble valgt til møteleder og Inger-Lisa til sekretær. 

b)        Eilif leste årsmeldingen som ble godkjent med de tilføyelser som 

fremkom. 

c)        Elin redegjorde for regnskapet som ble godkjent slik det ble fremlagt. 

d)       Arbeidsprogram høsten 2019 til våren 2020. 

* Gjøre ferdig seterprosjektet med ev. bilder 

* Bygdaboka 

* Lokalnavn på veier og områder 

* Torvmyrer 

* Gamle adkomstveier 

* Laksvorpa. 

* Det er ønskelig at det nedsettes en komite som tar tak i dette. 

Anno  1930: Hva gjør vi – program? 

Det må ryddes – støvsuges på Foss brygga. 

Brua, som er godkjent, må settes på plass. 

Når bryggeutstillingen er slutt må brua tas ned igjen. 

Det ble litt diskusjon om hva vi skal kalle utstillingen på Foss-brygga. Sildemuseum – 

Fiskemuseum eller Fiskerimuseum. I starten var denne på Kulturloftet på Marta-brygga da i 

regi av  Båtforeninga (Råttebåtforeninga). 

Bernt Brevik har filma Sjøgata mens Harald Sommerseth gikk og prata og fortalte både om 

sildefiske og politikk. Harald Sommerseth tror nesten at sildkastinga i 1991 også ble filma, 

men er ikke sikker på av hvem. 

Det må tas kontakt med Pål Haug Jensen ang.  rommet vi har disponert på Salteriet. 

Tobakksvika: 

Geir redegjorde for dette. Kine Kimo Larsen, Inngun Rokseth og Geir tar opp dette i komunal 

regi. Husene skal dateres og de kan være over 300 år gamle. Vaktmester er ikke på plass. 

Kommunen har eieransvaret.  Det må skiftes bordkledning på hus, og tak på fjøs først og 

fremst. Vedtektene oppdateres etter dagens. Eilert mente at en del inventar, møbler ble tatt 

med til Pålberget, og han lurte på hva som var originalt og hva som er Wold fam. sitt. 

Årsheftet: 

Tore Otterstad er redaktøransvarlig for bladet. 

Bilder: 

Må få alle gamle bilder digitalisert. 

e)    Valg:  

       Valgkomiteens forslag ble framlagt og slik ble valget:  

       Leder for 1 år:      Eilif Rødsjø 

       Nestleder for 2 år:     Knut Nesset 

       Styremedlem (kasserer) for 1 år    Elin Worpvik 



Styremedlem for 2 år     Tor Stallvik 

Varamedlem for 3 år ( Eli Pedersen går ut)  Jan Hulsund 

Revisor for 2 år     Harald Sommerseth 

Vara for 2 år      Didrik Frengen 

Salteriet kulturbrygge     Knut Nesset 

Valgkomite for 3 år ( Didrik Frengen går ut)  Irene Dypvik  

f) Medlemskontingent 

 Kontingenten blir uendra.  

g) Innkomne forslag. 

 Ingen forslag er innkommet. 

 

 Årsmøtet avsluttet kl. 19.50 

 

Eventuelt 

Tur 26.mai kl. 11.00 til Kystens Arv. Oppmøte kl. 10.00 ved Rødsjøkrysset for ev. felles 

transport. 

Tur til Tobakksvika – kanskje til høsten. 


